
PROTOKÓŁ   Nr   IV/10 
z  posiedzenia  Rady  Gminy  Wijewo odbytego w dniu 

29   grudnia   2010 r. 
==================================================== 
 

W  posiedzeniu  udział  wzięli  : 
Członkowie   rady  zgodnie  z lista  obecności. 
Lista obecności  
stanowi zał. Nr 1 
Sołtysi  wsi gminy Wijewo zgodnie z listą obecności.. 
Lista obecności    
stanowi zał. Nr  2 
oraz  zaproszeni goście zgodnie  z listą obecności. 
Lista obecności    
stanowi zał. Nr  3 
 
Porządek posiedzenia :  
  
1.   Otwarcie 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

   3.  Interpelacje radnych 
   4.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletnie Prognozy Finansowej Gminy Wijewo  
      na lata 2011-2023. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie budŜetu gminy na 2011 rok. 
       1/ Odczytanie projektu uchwały, 
       2/  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej,  
       3/  stanowisko Wójta do opinii RIO, 
       4/  odczytanie opinii Komisji Stałych Rady, 
       5/  przedstawienie stanowiska Wójta do wniosków zawartych   
            w opinii Komisji, 
       6/  odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem  
            Sesji a  nie uwzględnionych  w projekcie uchwały budŜetowej, 
        7/  przedstawienie  autopoprawek  Wójta, 
       8/  dyskusja nad projektem budŜetu 
       9/  głosowanie wniesionych autopoprawek 
      10/  głosowanie wniosków Komisji Stałych Rady  nie uwzględnionych  
             przez  Wójta w autopoprawkach oraz pozostałych zgłoszonych  
            wniosków, 
      11/  głosowanie uchwały, 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Zakończenie 
 
Ad. pkt. 1 
 

Obradom IV Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy. Powitał obecnych na sali  członków  
rady, sołtysów oraz zaproszonych gości.  
Przedstawił  proponowany porządek obrad do którego zebrani nie wnieśli poprawek. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe podejmowane na dzisiejszym posiedzeniu uchwały będą 
prawomocne, na 15 radnych obecnych  jest 15. 
 
Ad. pkt. 2 
 

Przewodniczący  stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia odpowiada  przebiegowi obrad 
i zawiera wszystkie tematy jakie były poruszone. Wobec powyŜszego zaproponował, aby protokół 
z poprzedniego posiedzenia przyjąć bez czytania. 
Do złoŜonej propozycji nie wniesiono uwag. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęty został  bez czytania – jednogłośnie 



   Ad. pkt 3. Interpelacje radnych - nie zgłoszono 
 

 Ad. pkt. 4.  
  
Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym  złoŜył  Wójt.16.12 – spotkałem się z 
Dyrektorem Szkoły Podstawowej – rozmawialiśmy na temat programów unijnych z których moŜe 
skorzystać szkoła w celu poprawy warunków pracy, 
17.12 – uczestniczyłem w konferencji zorganizowanej przez Marszałka  dotyczącej programu 
„Społeczeństwo informatyczne” 
   - odbył się  X Turniej Tenisa Stołowego o puchar Wójta, 
   - podsumowano roczną działalność Izb Rolniczych, 
20.12 – spotkałem się z firma projektującą kanalizacje ściekową, wymieniliśmy uwagi i pretensje, 
które pozwolą na uniknięcie błędów w przyszłości, 
    - dokonaliśmy zapisu działki pod budowę oczyszczalni 
21.12 – gościłem Z-cę Dyrektora Banku Spółdzielczego we Wschowie . omówiliśmy sprawę 
przetargu na kredyt oraz złoŜyliśmy sobie Ŝyczenia,. 
  - uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez Komendę Miejska  StraŜy  
w Lesznie, 
  - spotkanie opłatkowe straŜaków z terenu gminy, 
22.12 – Przedszkole Samorządowe zorganizowało Jasełka oraz spotkanie opłatkowe, 
23.12 – odbyła się sesja MZWiKW we Wschowie , gdzie ustalono budŜet na 2011 rok, 
27.12 – spotkałem się z kierownikiem Rewiru Dzielnicowych w Wijewie  - omówiliśmy stan 
bezpieczeństwa na terenie gminy, zabezpieczenie obchodów sylwestrowych, 
 
Ad. pkt.  5   
 
Projekt  uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wijewo na lata 2011-2023. 
Przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy. 
Radosław Zamiatała - czy okres prognozy długoterminowej jest związany z poręczeniem  
        wekslowym dla Trzebani, 
Skarbnik – tak jest to związane z Trzebanią, gdzie mamy zobowiązania do 2023 r. 
Wójt – wyjaśnił dlaczego opracowuje się wieloletni plan finansowy i od czego jest uzaleŜniona jego 
długość. Stwierdził, Ŝe wejście w spółkę dotyczącą budowy Trzebani  było dobrym rozwiązaniem 
pomimo, Ŝe jesteśmy obciąŜeni, ostatnia rata z tego tytułu przypada na 2012 rok. 
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.  
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr IV/21/10 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Wijewo na lata 2011-2023 podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 4 
 
Ad. pkt.  6  
 
1/ treść projektu uchwały w sprawie  budŜetu gminy na 2011 rok odczytał Przewodniczący obrad. 
2/ Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budŜetu gminy na 2011 rok  
    przedstawił Wójt.  
Opinia stanowi zał. Nr 5 
3/ W trakcie  czytania ustosunkował się do poszczególnych uwag zawartych w opinii RIO. 
  -  rezerwa celowa ( jest to kwota zaplanowana – zamroŜona  w budŜecie na klęski  Ŝywiołowe, 
musi być do dyspozycji do końca roku). Na sytuacje kryzysowe była ustalona w 2007 r. w wysokości 
do 0,5 % wydatków. Następnie wprowadzono dowolna wysokość kwoty, a obecnie ma być 0,5 % do 
czego przez niedopatrzenie nie zastosowaliśmy się w projekcie budŜetu,  
  -   RIO wychodzi z załoŜenia, Ŝe nie ma potrzeby wprowadzania dodatkowego upowaŜnienia 
w budŜecie poniewaŜ jest to ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej.   
  -   w załączniku Nr 9 do projektu budŜetu w § 900 wpisano kwoty , które powinny być 
wyszczególnione w  § 913 który został pominięty – § 900 dotyczy wyłącznie  wydatków na budowę 
sali gimnastycznej, 

   - dochody bieŜące zostały opisane w § 7700 a nie w  § 770 jak to zrobiono w projekcie budŜetu. 
   -  w § określającym datę wejścia w Ŝycie dokonano błędnie zapisu roku, 
   -  w podstawie prawnej niepotrzebnie dodano przecinek i lit. „i”, 
 



 
 
4/  odczytanie opinii Komisji Stałych Rady. 
Przewodniczący  obrad poinformował, zgodnie z § 7 uchwały  RG –w sprawie trybu pracy nad 
projektem budŜetu - nie zgłoszono uwag na 10 dni przed data sesji ,  wobec czego  punkt ten 
zostanie pominięty  przy omawianiu, wobec czego przechodzimy do punktu następnego porządku 
obrad. 
 
5/  z powodu braku  wniosków komisji stanowisko Wójta do wniosków zawartych w opinii Komisji 
jest bezprzedmiotowe, 
 
6/  odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem Sesji a  nie uwzględnionych   
w projekcie uchwały budŜetowej  -  nie zgłoszono wniosków, 
 
7/  treść autopoprawek Wójta, stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
8/  dyskusja nad projektem budŜetu,  
Przewodniczący Komisji BudŜetowo Socjalnej Rady Gminy Wijewo odczytał opinie komisji do 
projektu budŜetu na 2011 rok. 
Opinia stanowi zał. Nr 7 
 
9/  głosowanie wniesionych autopoprawek 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie odczytane autopoprawki  do projektu budŜetu. 
Zebrani opowiedzieli się jednogłośnie za przyjęciem autopoprawek. 
 
10/ głosowanie wniosków Komisji Stałych Rady nie uwzględnionych przez Wójta w autopoprawkach 
oraz pozostałych zgłoszonych wniosków  - nie zgłoszono dodatkowych wniosków, 
 
11/  Stanisław Kasperski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie budŜetu gminy  
na 2011 rok. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono  uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr IV/22/10 w sprawie budŜetu gminy na 2011 rok podjęta została 
jednogłośnie. 
 
Ad. pkt. 6. 
 
Nie zgłoszono wniosków. 
 
Ad. pkt. 7.  
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania – brak interpelacji. 
 
Ad. pkt. 8.  
 
Przewodniczący obrad uznał porządek IV sesji za wyczerpany. Podziękował za udział i zakończył 
obrady. 
 
 
 
                     
 


